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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitieminister Gunnar Strömmer (M)

2024/25:33 Vansinnesbilism

Under sommaren har diskussionen inte minst i Malmö gått varm vad gäller 
trafikanter som genom olika typer av oljud medvetet förstör sömnen och skapar 
en otrygg miljö för mängder av Malmöbor. Jag har tidigare frågat 
justitieministern om åtgärder mot dominansbeteende, och dessa trafikanters 
uppförande mot sina medmänniskor är i mångt och mycket likt det som vi 
tidigare diskuterat. 

Avgasknallar, avgasljud (modifierat eller bortkopplat avgassystem), högt 
motorljud, tutande och hög musik har tyvärr blivit en del av många Malmöbors 
vardag, och polisen menar att det behövs nya åtgärder för att komma till rätta 
med problemen. En åtgärd som lyfts är möjligheten att kunna beslagta bilar.

Problemet är inte bara ett Malmöproblem, utan det finns i många andra svenska 
städer i olika stor omfattning. Tålamodet börjar dock tryta för många 
Malmöbor, som inte bara tappar förtroendet för polisen utan också för de 
politiker som de anser inte agerar.

Med anledning av ovanstående ställer jag följande fråga till justitieminister 
Gunnar Strömmer:

 

Avser ministern och regeringen att vidta några åtgärder för att få stopp på 
vansinnesbilismen i städer som Malmö?

………………………………………

Pontus Andersson Garpvall (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-09-18
Besvaras senast
2024-09-25 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


